
 

 

 

Predsednik OKS-ZŠZ, Franjo Bobinac, je skladno z 39. členom Poslovnika o delu Izvršnega odbora, 

pooblastil namestnika generalnega sekretarja, Matica Švaba, da je razpisal 3. dopisno sejo, ki je trajala od 

28.03.2023 do 30.03.2023 do 14. ure. 

Za veljavno glasovanje se je štel glas članov IO OKS-ZŠZ, s katerim so se pri predlaganem sklepu opredelili 

ZA, PROTI ali VZDRŽAN. Skladno z 39. členom Poslovnika o delu IO OKS-ZŠZ sta sklepa 3. dopisne seje 

veljala za sprejeta, če se je zanj opredelilo 2/3 članov IO OKS-ZŠZ, upoštevajoč določila 28. člena istega 

poslovnika. 

 

Na dopisni seji se je odločalo o dveh točkah dnevnega reda: 

1. Predlaganje kandidatov za Komisijo za akreditacijo programov usposabljanj na področju 

športa 

2. Zamenjava predstavnika OKS-ZŠZ v IO Organizacijskega odbora OFEM Maribor 2023 

 

AD1/ Predlaganje kandidatov za Komisijo za akreditacijo programov usposabljanj na področju 

športa 

 

Ministrstvo za gospodarstvo, turizem in šport je z dopisom številka 012- 14/2023/4 z dne 1. 3. 2023, ki ga  

je OKS-ZŠZ prejel dne, 8.3.2023, pozvalo OKS-ZŠZ, da v Komisijo za akreditacijo programov usposabljanj 

na področju športa predlaga tri člane, od tega enega s področja športne rekreacije in dva s področja 

športnega treniranja, od tega enega za individualne in enega za kolektivne športne panoge. OKS-ZŠZ ima 

v Pravilih OKS-ZŠZ določeno, da predstavnike OKS-ZŠZ v državne organe in druge institucije doma in v 

tujini imenuje IO OKS-ZŠZ. 

OKS-ZŠZ je v skladu z avtonomnimi pravnimi akti izvedel ustrezne postopke v okviru svojih dveh strokovnih 

svetov, torej Strokovnega sveta OKS-ZŠZ za vrhunski šport in Strokovnega sveta OKS-ZŠZ za šport za 

vse. Zaradi vseh postopkov je OKS-ZŠZ prosil za podaljšanje roka za predlaganje kandidatov. 
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Strokovni svet za vrhunski šport je, na podlagi izvedene 1. dopisne seje, predlagal IO OKS-ZŠZ, da za 

člana Komisije za akreditacijo programov usposabljanja na področju športa (člana s področja športnega 

treniranja), pristojnemu ministrstvu predlaga doc. dr. Sama Rauterja, prof. šp. vzg. in prof. dr. Frana Erčulja, 

prof. šp. vzg. 

Strokovni svet športa za vse je, na podlagi 1. dopisne seje, predlagal IO OKS-ZŠZ, da za članico Komisije 

za akreditacijo programov usposabljanj na področju športa (članica s področja športne rekreacije) 

pristojnemu ministrstvu predlaga prof. dr. Majo Dolenc.  

 

Članom IO OKS-ZŠZ je bila v gradivu posredovana utemeljitev izbora vseh treh kandidatov. 

 

Sprejet je bil naslednji sklep: 

 

71-3D/23  

IO OKS-ZŠZ za člane Komisije za akreditacijo programov usposabljanj na 

področju športa resornemu ministrstvu predlaga doc. dr. Sama Rauterja, 

prof. dr. Frana Erčulja (oba člana s področja športnega treniranja) in 

prof. dr. Majo Dolenc. (članico s področja športne rekreacije).  
ZA predlagani sklep je glasovalo 23 članov. 2 člana nista glasovala. 

 

 

AD2/ Zamenjava predstavnika OKS-ZŠZ v IO Organizacijskega odbora OFEM Maribor 2023 

 

S sklepom št. 23-1/2023 s 1. redne seje, ki je bila 12.1.2023, je IO OKS-ZŠZ imenoval dva predstavnika 

v IO Organizacijskega odbora OFEM Maribor 2023, in sicer: Franja Bobinca in Enza Smrekarja. 

Na 3. dopisni seji je bil dan predlog, da se Enza Smrekarja zamenja za Metoda Ropreta, podpredsednika 

OKS-ZŠZ, ki vodi vrhunski šport. Predlagani predstavnik OKS-ZŠZ, Metod Ropret, bo na operativni ravni 

sodeloval z namestnikom generalnega sekretarja in direktorjem za področje športa, Urošom Mohoričem. 

Sprejet je bil naslednji sklep: 

 

72-3D/23  

IO OKS-ZŠZ potrjuje zamenjavo predstavnika OKS-ZŠZ v IO 

organizacijskega odbora OFEM Maribor 2023. Nov predstavnik je Metod 

Ropret, ki bo zamenjal Enza Smrekarja.  
ZA predlagani sklep je glasovalo 23 članov. 2 člana nista glasovala. 

 

Z Kačičnik je v e-sporočilu z dne, 30.3.2023 opozoril, da so nekateri člani IO OKS-ZŠZ že izrazili 

nestrinjanje, da se kadrovska imenovanja tako pogosto rešujejo na korespondenčnih sejah IO OKS-ZŠZ 

brez možnosti razprave in z adremo, ki onemogoča sledenje glasovanju in izražanju mnenj ostalih članov 

IO OKS-ZŠZ. Prosil je, da se razmisli, če je dinamika sklicevanja sej (rednih - »v živo«) IO OKS-ZŠZ, kot jo 

je predvidelo vodstvo OKS-ZŠZ, ustrezna. 
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Zapisala Bojana Okorn Počivavšek 

         Franjo Bobinac 

         Predsednik 


